
Referat Bestyrelsesmøde i Racekatten d. 22. juni 2018 hos Michael 

Deltagere: Pia Børgesen, Camilla Scharff, Mariann Zittlau, Lene Skov Gerken, Susanne Høj Andersen, 
Michael Robdrup 
Afbud: Linda Lloyd, Tine Jensen, Ulrike Wahl 
 
1. Godkendelse af referat fra mødet d. 4. maj 2018 

Referatet blev godkendt. 
 
2. Formanden/næstformanden orienterer 
a. FU 

FD-udstilling afholdes i Forum sidste weekend i september. Planen er racefremvisning fredag og søndag 
samt national udstilling lørdag.  
Der afholdes Strukturdebat møder i FD regi d. 18. august på Sjælland og d. 8. september i Jylland.  

 
b. Indkomne sager 

Sagen vedr. manglende stamtavle ifm. import fra Spanien er nu løst. 
 

c. Formanden 
Betaling til stamtavler må ikke ske direkte til RK’s mobiltelefon, men skal ske via MobilePay i 
webshoppen. 
Vi mangler igen et medlem til at deltage i redaktionsudvalget.  

 
3. Udstillingsudvalget orientering/beslutninger 

Der er indgået aftale om brug af JYRAKs udstillingssystem.  
 
RK havde en rigtig god udstilling i Hvidovre med positive tilbagemeldinger. 
 

4. Orientering fra Stambogssekretær 
Intet. 
 

5. Kassereren orienterer 

 Der er p.t. kr. 159.000 i kassebeholdning  

 Der er kommet en del nye medlemmer den sidste månedstid 

 Ny medlemsliste er udarbejdet – renset for gamle medlemmer 

 Udstillingen i Hvidovre er p.t. ikke opgjort 
 

6. Webmaster orienterer 
Det blev under pkt. besluttet at afholde et arbejdsmøde for at på skred i arbejdet omkring den nye 
hjemmeside. Alle medlemmer af bestyrelsen bør deltage. 

  
7. Infoshow/Biblioteksmøder 

Der afholdtes infoshow ifm. huskatteshowet, hvor PB ønskede et større engagement, ikke mindst ifm. 
opsætning og nedtagning.  
 

8. To-do-listen 
Tilrettet. Bilag 1 

 
 
 



9. Potemøder 
Mødet vedr. indhegnet have hos Bent Aggersbøl blev desværre aflyst, da kun 2 medlemmer havde 
tilmeldt sig. 
HCM-møde med Jørgen Koch afholdes 12. september. 

 
10. Racekattens 75 år/sommerfest 

Der var enighed om, at vi havde en fin sommerfest i Friheden, hvor alle RK’s medlemmer samt påhæng 
var inviteret. Under punktet drøftedes muligheder for afholdelse af lignende sommerfester fremover, 
måske ifm. klubbens generalforsamling.  

 
11. Bordet rundt 

Intet. 
 

 
 


